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Hur kan underhållet av naturliga skogsområden förändras och 
förbättras? 
 
Flera Järvabor har vänt sig till oss socialdemokrater för att 
uppmärksamma oss på hur skogsområdena vid Järvafältet sköts. 
Det tycks hos stadsdelsförvaltningarna och andra ansvariga finnas 
en policy som går ut på att ta bort så mycket buskar och småträd 
som möjligt. Inga naturliga skogsområden ser ut så – utöver större 
träd finns alltid en undervegetation av mindre träd och buskar. 
Resultatet har blivit att de (små) naturområden i Järva som är kvar 
blivit förfärande fula och ser onaturliga ut. Ett annat resultat är att 
det blir fler vindfällen när träden står glesare. Ett tredje är att 
marken mellan de större träd om är kvar är full av stubbar, som dels 
är farliga om man går i området (stubbarna syns dåligt i gräset), 
dels ger upphov till mängder av sly. 
 
Vi har inget emot att man ordnar god sikt utefter gång- och 
cykelvägarna i området. Men vi har svårt att förstå att 
stadsdelsförvaltningen vill avverka så mycket småträd och buskar 
inne i skogsplättarna, dvs. även ganska långt ifrån gång- och 
cykelbanorna. De kvarvarande naturområdena blir oerhört fula, det 
kostar pengar att avverka och avverkningen skapar behov av 
slyröjning, vilket gör att ytterligare resurser måste till.


